
CURS 23/24

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA ACTA
Núm. 7

Assistents: Carles, Anna, Xavi, Virgínia, Pili, Maite, Marta Data: 23/10/23
Hora: 21:30h

COMISSIÓ/TEMA SITUACIÓ/ACORDS TASQUES RESPONSABLE

1 Aprovació de l’acta
anterior Repàs de les tasques pendents.

2 Retorn reunió CODI

- Es fa traspàs dels temes tractats a la reunió: control de les
portes, normativa de pati, renovació dels representants al
consell escolar, roba perduda, full informatiu acabat,
tancaments de gimnàs.

- Cal destacar que van demanen la sala de la CAFI per tal de
poder anar a dinar alguns dies. Hi estem d’acord. Només cal
que es tingui cura que no quedi menjar.

3 Mobilitat

- Una mare de mitjans s’ha posat en contacte amb mobilitat
per veure si hi ha possibilitat de posar bancs i més zones
d’ombra a la zona d’entrada. Se li ha contestat que això es
vetlla des de mobilitat, però que s’està pendent de què
s’obri tota la zona.

4 Finançament
- Ja s'ha sol·licitat 20 llibrets de loteria. S’ha fet amb la

Dooble. Amb la mateixa butlleta es participa a dos números.
El sorteig serà públic i es farà el dia 31 de desembre.

5 Premis AFFAC - Les Codis han rebut la informació de les bases dels premis
AFFAC. S’obre convocatòria al novembre i fins al febrer.

- Quan rebem el correu
d’AFFAC amb les bases, ens
ho acabarem de mirar.

Finançament i els
que obren el correu
de cafi

6 Menjador

- Es proposa contestar l’enquesta de l’ajuntament com a
comissió mixta conjuntament amb el/la mestre de l’escola.

- Hi ha un membre nou a la comissió, el “Bengi”.
- Cal insistir en el pagament que hi ha pendent des de juny.

El Xavi farà un
correu.



7 Enllaç

- Falta fer la reunió de la CP. S’han fet la de CM i CG.
- A CG han entrat forces persones noves.
- Pendent crear els grups de whatsapp unidireccionals i

revisar el paper de les normes de funcionament.
- A CP hi haurà tres coordinadors per poder fer un bon

traspàs, ja que la Lídia l’any que ve passa a mitjans.

8 Temes
sobrevinguts:

- Es parla de poder comprar un microones i una nevereta per
la sala de la CAFI. La nevera té un consum continu, caldria
valorar si l’ús és suficient pel cost.

- Es parla també de poder tenir una cafetera. Pendent valorar
quin format.

- L’escola ha acabat de fer el llibret i l’han passat a la CAFI
per fer-ne valoració i revisió.

Data propera reunió: dilluns 30 d’octubre de 2023


